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Wijzigingsvoorstel Reglementen 
 
                 

 

 

 

Reglement 

artikelnummer: 

Bijlage D1 Administratieve 

bepalingen C artikel 8 

 

Dossiernummer 

2017-09-06 

(in te vullen door KNZB) 

In samenhang met;  

 

Ingediend door: TORZ 

In overleg met: Werkgroep Officialkalender 

 

Motivatie: 

Het afgelopen seizoen was een overgangsseizoen voor invoering van het gebruik van de 

officialkalender. Voor de Regio Official Commissies was het mogelijk om de registratie van het 

fungeren van officials bij te houden en/of te controleren via een afdruk van het officialoverzicht van 

een wedstrijd (zgn. “voorblad”). Echter deze overgangsperiode is nu achter de rug, derhalve kan dit 

artikel verwijderd worden uit het reglement.  

 

 

 

Huidig Reglement: (geef hieronder het artikelnummer en reglement) 

Art. nr. Beschrijving 

Bijlage 

D1 C 

Art. 8 

8. Gedurende de overgangsperiode van invoering van de officialkalender (seizoen 2016-2017) kan de 
regio officialcommissie aangeven een afdruk van het officialoverzicht van een wedstrijd te willen 
ontvangen. 

 

 

 

 

 

 

 

Wijzigingsvoorstel: (geef hieronder het artikelnummer, reglement en de ingangsdatum) 

 Nieuwe tekst 

Bijlage D1 

C Art. 8 

 

- Gehele tekst verwijderen-  

 Ingangsdatum: 01-09-2017 

 

 

Advies AR reglementzaken: Geen bezwaar tegen voorgestelde wijziging 

 

Advies Bondsraad: Onvoldoende blijkt uit de gevolgde procedure of er een 

functionerende Officialkalender is, gelet op de ingediende 

zienswijze adviseert de BR slechts in te stemmen met het voorstel 

nadat vastgesteld is dat de Officialkalender aan de gestelde eisen 

voldoet, anders het voorstel aan te houden.  

 

Besluit Bondsbestuur:  
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Reacties 

Official commissie regio Oost 
2017-09-06 Bijlage D1 C artikel 8 
Wij pleiten er sterk voor deze wijziging alleen maar in te voeren als er aan randvoorwaarden is voldaan. 
Het seizoen 2016-2016 was een overgangsjaar voor het nog opsturen van het juryblad naar de Regio 
Officialcommissie. Het was de verwachting, dat de Regio Officialcommissies na de overgangsperiode over andere 
middelen zouden beschikken om de aan de Regio toebedeelde taken (waaronder het bijhouden van de 
fungeerbeurten en de controle voor het behoud van de bevoegdheid/bevoegdheden van de officials) te kunnen 
uitvoeren of dat die taken zouden worden overgenomen door het systeem Officialkalender. Dit is echter, en we 
zitten inmiddels al aan het eind van dit seizoen, nog niet aan Regio Officialcommissie Oost aangetoond kunnen 
worden. Daarmee is het beëindigen van de overgangsperiode voorbarig. Eerst moet aantoonbaar voorzien zijn in 
een systeem waarmee de Regio Officialcommissies zich van haar taak kan kwijten. 
Het juryblad wordt ook nog steeds gebruikt om opmerkingen van scheidsrechter en/of jurysecretariaat te kunnen 
melden aan de Regio. Er is weliswaar geadviseerd de opmerkingen via een afzonderlijk e-mailbericht door te 
geven aan de Regio Officialcommissie, maar in de praktijk gebeurt dat (nog) niet. Wij adviseren om, net als voor 
wangedrag, daarover een bepaling in het reglement (of de toelichting) op te nemen. 
Tot slot, een van de praktische problemen met het maken van het juryblad in Splash Meetmanager was en is dat 
een print-out uitsluitend in het Word-format kan worden gegenereerd. Feit is dat veel (kleine) verenigingen niet 
over een betaalde licentie voor MS Office beschikken. Voor zover wij weten is daarvoor in Meetmanager nog 
geen oplossing gekomen. Daardoor worden de verenigingen verplicht MS Word of MS Office aan te schaffen. Dat 
vinden wij ongewenst. 
 
 
Reactie TORZ op ingebrachte reactie – 6-8-2017: 
Inzake de opmerkingen van ROC Oost in haar 1e alinea merkt TORZ op dat de Werkgroep Officialkalender hier op 
zou moeten reageren; TORZ beschikt niet over de kennis om dit op juistheid te controleren. 
Inzake het voorstel om opmerkingen van de scheidsrechter en/of jurysecretaris aan de ROC te regelen via het 
reglement merkt TORZ op dat zij dit niet wenselijk acht. Het doorgeven van opmerkingen beschouwen wij als een 
afspraak binnen een regio. 
 


